
Skjærviken båtforening

Medlemsmøte 04.03.2022
Dato: 04.03.2022

Sted: Vik selskapslokaler

Agenda:

1. Orientering om ny bryggefront:
a. Status på tilstanden - registrering av bevegelser. Styrets anbefaling av

tiltak.
b. Presentasjon av mottatte tilbud på ny bryggefront inklusiv innstilling.
c. Vurdering av opp- og utløfting båter. Presentasjon av styrets anbefaling.

2. Orientering om tilbygget og renhold av våtrommet (dusj og toalett)
3. Andre saker?

Referat:

1. Orientering om ny bryggefront:

Det ble et møte med mange gode spørsmål og refleksjoner rundt bryggefronten og finansiering av den.

Styret skal utrede for følgende modeller når det gjelder finansiering:

● Øke medlemskontingenten
● Innskuddsmodell
● Egenandel for bruk av kran, også medlemmer

2. Orientering om tilbygget og renhold av våtrommet (dusj og toalett)

Svein-Ivar Broks redegjorde for kostnadene på tilbygget. Totalt kom det på litt i overkant av kr.600.000.-.

Rino Bangor redegjorde for jobben som er blitt gjort.

Låsen, som er det eneste som mangler på våtrommet for at det skal kunne benyttes av medlemmene, er
lovet at skal være montert innen midten av april. Alle vil få utlevert adgangskort, for å ha tilgang til
våtrommet.

Det ble diskutert hvordan vi skal utføre rengjøringen der. Det ble bestemt at vi skal sende ut e-post til alle
medlemmene, for å høre om noen er interessert i å ha det som en jobb.  Godtgjørelsen vil være det
samme som for dugnadsarbeid, kroner 120.-.


